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P R O T O K Ó Ł 48 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 
Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 15 grudnia 2009 roku.  

 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 
obecności. 
Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Analiza projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2010 – wydanie opinii do 
przedłożonego projektu. 

2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2009 oraz ustalenie planu pracy na I pó łrocze 
2010. 

3. Sprawy różne.  
 
Ad.1.  
Przewodniczący Komisji zaproponował dwa warianty omawiania projektu budżetu: 
zadawanie pytań lub analiza części merytorycznej. Komisja wybrała wariant zadawania 
pytań.  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy w dobie oszczędzania nie powinno się zrezygnować z 
zabezpieczenia środków w kwocie 50 tys. zł na iluminacje świąteczne oraz czy nie można 
zmniejszyć kwoty 150 tys. na zieleń miejską II etap.  
Pani Barbara Walak Skarbnik Urzędu odnośnie wydatków związanych z iluminacjami 
świątecznymi powiedziała, że pierwszy etap był w tym roku, też była wydatkowana kwota 50 
tys. zł, docierają głosy, że wreszcie władza pomyślała o wystroju świątecznym z 
prawdziwego zdarzenia, inne gminy są pięknie oświetlone, a nie jest to wydatek jednorazowy, 
co roku powinniśmy przeznaczać jakąś kwotę na ten cel, docierają pytania, kiedy będą 
iluminacje w sołectwach.  
Radny Grzegorz Kuna zauważył, że iluminacje były zakupione z nadwyżki budżetowej, te 
następne też można zakupić z nadwyżki.   
Pani Skarbnik powiedział, że to są te same pieniądze.  
Przewodniczący Komisji mówił, że ubolewa nad tym, że w Koźlu w szkole jest bardzo 
ubogo, tam środki przyznawane są bardzo oszczędnie, czyja to jest zasługa, czy dyrektora. 
Radny mówił, że wymiana okien trwała kilka lat, wymiana komina nastąpiła po wizycie 
Komisji, kostki nie można założyć, pytał gdzie tu jest wina.  
Radny Witold Śliwkiewicz powiedział, że tradycje należy kultywować, zaproponował, aby 
iluminacje montować przy szkołach, może w roku następnym przeznaczyć 30 tys. a nie 50 
tys. na zakup nowych iluminacji.  
Radny Jarosław Filipiński przyznał, że Stryków jest siedzibą Gminy i powinien być 
przystrojony, ale także zaproponował, aby zakupić iluminacje z nadwyżki budżetowej. Radny 
przypomniał, że na ostatniej sesji przyjęty został wniosek, można część pieniędzy 
przeznaczyć na projekt sali gimnastycznej w Koźlu.   
Pani Skarbnik pytała po co robić takie zmiany w projekcie budżetu skoro pieniądze są te 
same, tylko inne źródło pochodzenia.  
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Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza powiedziała, że pieniądze z nadwyżki są 
przeznaczane na inwestycje za przyzwoleniem Rady Miejskiej, kiedy będzie wiadomo, jaka 
będzie nadwyżka, Rada będzie decydować o jej zagospodarowaniu.  
Przewodniczący Komisji przypomniał, że wniosek na sesji został przegłosowany i Burmistrz 
przedstawi rozwiązanie.  
Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że pomysł iluminacji jest jak najbardziej 
trafny, nadwyżkę Rada rozdysponuje na poszczególnych sesjach, szukamy zadania 
inwestycyjnego, ważnym zadaniem są przydomowe oczyszczalnie ścieków, można by 
przeznaczyć część środków na ten cel.   
Pani Burmistrz mówiła, że Rada musi także myśleć o budowie mieszkań socjalnych i 
komunalnych, temat ten jest pomijany, można środki przeznaczyć na projekt budynku 
mieszkań socjalnych.  
Radny Włodzimierz Grochocki poparł wypowiedź Przewodniczące Rady, mówił, że nie ma, 
co się martwić o rozdysponowanie nadwyżki.  
Radny Wojciech Cichosz powiedział, że tę dyskusje zaczął na poprzedniej komisji, zdanie 
pani Skarbnik na temat iluminacji zna, potrzeb społecznych jest tak dużo, że mimo większego 
budżetu wciąż brakuje. Radny powiedział, że poczeka do momentu, kiedy będzie wiadomo ile 
będzie nadwyżki, wtedy postawi wniosek o przekazanie środków na projekt sali 
gimnastycznej w Koźlu, a zadania w WPI zmienia się bez poinformowania.  
Radny Grzegorz Kuna przypomniał, że zmieniła się ustawa o samorządzie, Burmistrz 
przedstawia projekt budżetu i go broni, radni zatwierdzają budżet lub odrzucają, 
wprowadzenie zmiany burzy cały projekt budżetu. Radny mówił, ż także chciał postawić 
kilka wniosków, radny sądził, że nie można zmieniać WPI, ale tak nie jest, zmienia się 
zadania inwestycyjne, pytał, czy zacznie się kanalizacja w Dobieszkowie, w WPI było 
zapisane, że od 2009 roku, dziś w WPI nie ma tego zadania. Dalej radny Kuna mówił, aby 
przestać mówić, że nasza gmina jest bogata, że będziemy kupować Starostwo, trzeba zejść na 
ziemię, choć ogrom prac w ostatnich latach został zrobiony, ten budżet było trudno 
skonstruować. Radny pytał, czy potrzeba jest tych iluminacji, czy potrzebne jest kupno 
następnego samochodu strażackiego, nowej nakładki na drodze, która ma nawierzchnie 
asfaltową. Radny powiedział, że nie chce burzyć tego, co burmistrz zaplanował, ale tego 
budżetu nie poprze, tylko wstrzyma się od głosu.   
Radny Jarosław Filipiński powiedział, że zmiany w WPI przyjęliśmy, jako radni, przyznał, 
że większość radnych nie czyta projektów uchwał, a Komisja Budżetu powinna wskazywać, 
że są takie zmiany przyjmowane, w WPI było kilka innych zmian, nie tylko sala 
gimnastyczna w Koźlu, radni nie zwracają uwagi nad czym głosują, trzeba zwrócić uwagę na 
zmiany w WPI, radny nie ma zastrzeżeń do pracy urzędu, ale radni glosują mechanicznie. 
Przewodniczący Rady przypomniał, że projekty uchwał mają wydaną opinię. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy będzie przygotowana zamiana WPI według 
przygotowanego projektu budżetu, czy będzie zniesiona sala gimnastyczna.  
Pani Skarbnik odpowiedziała, że będzie zadanie to będzie przeniesione na rok 2011 po 
rozpatrzeniu możliwości finansowych.  
 
Komisja po zapoznaniu się z projektem budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2010 
oraz po wysłuchaniu wyjaśnień złożonych przez Panią Bożenę Motylińska Zastępcę 
Burmistrza i Panią Barbarę Walak Skarbnika Gminy Stryków, pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt budżetu. 
Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się 
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Ad. 2.  
Przewodniczący Rady poinformował, że uchwała w sprawie uchwalenia programu ochrony 
środowiska dla Miasta-Gminy Stryków na lata 2009-2012 perspektywą na lata 2013-2016 nie 
znajdzie się w porządku obrad na sesje w grudniu, zostanie wprowadzona na sesje w styczniu, 
tj. ok. 7.01.2010, poprosił o zaplanowanie posiedzenia Komisji Rolnictwa w celu wydania 
opinii do programu.  
Komisje wyznaczono na dzień 5 stycznia 2010 roku na godz. 10.00  
 
Komisja ustaliła plan pracy na I półrocze 2010 roku.  
Styczeń 

1. Program ochrony środowiska dla Miasta-Gminy Stryków na lata 2009-2012 z 
perspektywą na lata 2013-2016 – wydanie opinii.  

2. Sprawy różne 
 
Luty 

1. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie miasta-gminy Stryków – 
wydanie opinii do projektu uchwały.  

2. Sprawy różne.  
 
Marzec 

1. Informacja dot. działalności oczyszczalni ścieków w Strykowie – Komisja wyjazdowa 
na teren oczyszczalni.  

2. Sprawy różne.  
 
Kwiecień  

1. Propozycja Gminnej Spółki Wodnej dot. czyszczenia rowów melioracyjnych w roku 
2010.  

2. Sprawy różne.  
 
Maj  

1. Komisja wyjazdowa – sprawdzenie stanu pomników przyrody na terenie Gminy 
Stryków. 

2. Sprawy różne.  
 
 
Czerwiec 

1. Podsumowanie pracy Komisji oraz ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 
2010.  

2. Sprawy różne.  
 
Ad. 3. Sprawy różne. 
Nie zgłoszono.  
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak.  

 
   Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony  

                                                  Środowiska i Planu Miejscowego Miejskiej w Strykowie Rady  
 

       Czesław Polit 
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Plan pracy Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Miejskiej w 
Strykowie Rady na I półrocze 2010 roku 

 
 
Styczeń 

1. Program ochrony środowiska dla Miasta-Gminy Stryków na lata 2009-2012 z 
perspektywą na lata 2013-2016 – wydanie opinii.  

2. Sprawy różne 
 
Luty 

1. Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie miasta-gminy Stryków – 
wydanie opinii do projektu uchwały.  

2. Sprawy różne.  
 
Marzec 

1. Informacja dot. działalności oczyszczalni ścieków w Strykowie – Komisja wyjazdowa 
na teren oczyszczalni.  

2. Sprawy różne.  
 
Kwiecień  

1. Propozycja Gminnej Spółki Wodnej dot. czyszczenia rowów melioracyjnych w roku 
2010.  

2. Sprawy różne.  
 
Maj  
 

1. Komisja wyjazdowa – sprawdzenie stanu pomników przyrody na terenie 
Gminy Stryków. 

2. Sprawy różne.  
 
 
Czerwiec 

1. Podsumowanie pracy Komisji oraz ustalenie planu pracy Komisji na II 
półrocze 2010.  

2. Sprawy różne.  
 

 


